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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem tartják fontosnak a kérdések 
megválaszolását járványügyben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

 

Számos kérdés született a koronavírus-járvány kezelésével és jelenlegi helyzetével kapcsolatban.
Mindannyian tisztában vagyunk vele,  hogy a járvány elleni védekezés eszköze az oltás és csak
akkor kerülhetjük el a lezárásokat, ha minél többen felveszik az oltást. Annak érdekében, hogy az
oltási hajlandóság növekedjen szükség van arra, hogy a lakosság minél több és minél részletesebb
információval rendelkezzen. Ezeknek az információknak azonban nem elég azokra szorítkozniuk,
amelyeket a kormányzati tájékoztatás fontosnak gondol, lényeges az is, hogy azokra a kérdésekre is
választ  kapjon  a  magyar  társadalom,  amelyeket  a  Kormánytól  független  szervek,  így  a  nem
kormánypárti sajtó, tesz fel számukra. Sajnálatos módon számos olyan kérdés van, amelyet ezek a
médiumok feltettek önöknek, azonban ezekre továbbra sem válaszoltak.

 

Fentiekre tekintettel kérem tisztelt Miniszter Urat, hogy a hatékony járvány elleni védekezés
érdekében az alábbi kérdésekre válaszolni szíveskedjék:

1. Milyen jelenleg az oltottak/nem oltottak aránya a kórházban ápolt koronavírus-fertőzöttek 
között?

2. Milyen jelenleg az oltottak/nem oltottak aránya a lélegeztetőgépen lévő koronavírus-
fertőzöttek között?

3. Milyen volt az oltottak/nem oltottak aránya az elmúlt egy hónapban a koronavírus hivatalos 



 
áldozatai között?

4. Milyen terveik vannak az átoltottság növelésére?
5. Miért ilyen magas a lélegeztetőgépen lévők aránya a regisztrált új fertőzöttek, illetve a 

kórházban kezeltekhez képest?
6. A járvány negyedik hullámának felfutása közben miért nem növelik a tesztek számát, 

különösen akkor, amikor folyamatosan nő az összes vizsgálaton belül a pozitív esetek 
aránya?

7. A Magyar Tudományos Akadémia augusztus 27-én javaslatokat tett a járvány negyedik 
hulláma elleni felkészülésre. Ebben egyebek között javasolták a védettségi igazolvány és a 
maszkviselés előírását a nagyobb tömeget fogadó, elsősorban zárt terű események 
látogatásához. Mi indokolta, hogy a vadászati világkiállítás felmentést kapott a járványügyi 
szabályok alól, és a szervezők szerint több mint egymillió ember védettségi igazolvány és 
maszk nélkül látogathatta az eseményt?

8. Milyen helyzetben, milyen járványadatoknál állhat vissza az a helyzet, hogy szigorítani kell 
a védettségi igazolvány használatát?

9. Milyen helyzetben, milyen járványadatoknál javasolják a maszkhasználat szigorítását a 
tömegközlekedésben, zárt helyeken?

10.Mi lehet az oka, hogy több mint 200 ezren nem vették fel a második oltást?
11.Mikor tervezik visszaállítani a hétvégi adatszolgáltatást a járványról?
12.A járvány erősödésével lesz-e lehetőség az ilyen típusú kérdéseinkre választ kapni?
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